
Verslag van de Algemene Ledenvergadering van TV Swaegh, gehouden op vrij-

dag 29 januari 2016 om 19.30 u. in Clubgbouw “De Racket” 

 

Aanwezige bestuursleden (8): Irene Lof-Mendoza (voorzitter), Simone Gerretsen 

(penningmeester), Margriet van Gorp (secretaris en notulist), Guido Mantel 

(wedstrijd- en toernooicommissie), Agma Beemsterboer-Schaper 

(redactiecommissie), Paul de Jong (onderhoudscommissie), Hans van Westen 

(jeugdcommissie), Mirella Rood (kantinecommissie) 

Aanwezige leden (37): Giel Mantel, , Liza Beemsterboer , Sonja van Westen, Ivo 

Duikers, Hein van der Zel, Ge Scholten, Cees Lof, Jos Vriend, Irene Vriend, Wim 

van Kerkwijk, Gerard Marcus,  Wilna Marcus, Leo de Vries, Herman Rood, Rob 

Schure, Niek Reus, Stefan Rood, Joop Schipper, John Beemsterboer, André Beem-

sterboer, Yvonne Willemse,  Jolanda Willemse, Veronie Bloem, Joke van der Gu-

lik, Piet Pijcke (asp. lid), Carla Bot, Janina Prins, Verena Machtel, William Hulste-

de, Gerard van Vliet, Niels van Dijk, Diana Hoefs, Dick van ’t Hoff, Jurian van Dijk, 

Simone Onneweer, Marleen de jong 

Totaal 44 stemgerechtigden. 

Afwezig met bericht: Xander van Klingeren, Adrie Knol, Gustav Haring , Marcel 

Bloothoofd, Leo Peetoom, Cor Fraikin, Elize Parlevliet, Jeroen Nijssen, Amanda 

Langenberg,  Leo Ferdinandus, Kirsten de Vries,  Josien en Jan Kwakman, Floris en 

Tiny Godfriedt, Peter Booij, Leo Peetooom 

Vergadering: 

1. Irene Lof-Mendoza opent om 19.40 de vergadering en heet iedereen van 

harte welkom. Dit zal na 6 jaar voorzitterschap haar laatste vergadering als 

voorzitter zijn. 

2. De notulen van de Algemene LedenVergadering van 25 januari 2015 leiden 

tot een vraag van John Beemsterboer over het gedigitaliseerde systeem 

van introductie-labels. Guido legt uit dat ipv introductie-labels op te halen 

bij de tot nu toe gebruikte drie adressen, men een verzoek per email kan 

indienen voor een introducé op bepaalde datum. Die wordt dan automa-

tisch op de eigen KNLTB-pas bijgeschreven. De pas kan daarmee twee keer 

door het digitale afhangbord gehaald worden. Het systeem zal nog verfijnd 

worden: met introduce@tvswaegh.nl mailadres en meerdere personen die 

dit kunnen openen. Ook overwegen om dit mn voor KNLTB-leden van an-

dere verenigingen voor meerdere keren mogelijk te maken. Kleine vergoe-

ding door gastspelers? Mogelijkheid met nieuwe KNLTB-app bekijken. 

De notulen worden zonder wijzigingen vastgesteld. 

3. Mededelingen en ingekomen stukken.     

Peter Booy vraagt per brief aandacht voor twee zaken.  Hij zou graag het 

Koedshal toernooi nieuw leven inblazen. En hij wil de mogelijkheid bekij-

ken, dat tennissers  van verschillende verenigingen gemakkelijker op el-

kaars banen mogen spelen. Een soort passe-partout voor KNLTB-leden te-

gen kleine meerprijs, bijv. Wie wil meedenken en Peter hiermee helpen? 

Marcel Bloothoofd laat per brief weten dat hij helaas verhinderd is van-

avond aanwezig te zijn en zich dientengevolge ook terugtrekt als kandidaat 

voorzitter bij de verkiezing vanavond.  Hij steunt Guido (toffe peer) verder 

als beoogd opvolger van Irene.                        

4. Jaarverslagen van de commissies. Deze worden allen voor kennisgeving 

aangenomen en leiden niet tot vragen. 

5. Wegens nieuwe visie op het gebied van communicatie binnen het bestuur 

(zie pnt 6) worden de bestaande Website-commissie en Redactie-

commissie opgeheven. Decharge wordt verleend en de commissie-leden 

worden bedankt voor hun jarenlange inzet.       

6. De behoefte aan een eigentijdser website en aan een digitale nieuwsbrief 

in plaats van het papieren clubblad heeft geleid tot herinrichting op het ge-

bied van communicatie. Hans van Westen wordt benoemd tot commissaris 

Communicatie. Commissielid John Beemsterboer zal hem terzijde staan, 

vooral voor De Nieuwsbrief. De ontwikkeling van een nieuwe website ligt in 

handen van Muriel vd Lee (sightdraft).  Waar nodig zal ook vanuit deze 

commissie overleg met anderen, bijv sponsorcommissie, plaats vinden.    

Alle leden wordt verzocht mede invulling te geven aan de nieuwsbrief door 

nieuwtjes en andere kopij te sturen naar info@tvswaegh.nl.   

7. De nieuwe functie Ledencoach is in het leven geroepen.  Met name als 

vraagbaak en voor informatie-voorziening voor nieuwe leden, maar ook 

andere leden mogen zich met vragen en opmerkingen tot de ledencoach 

wenden.  Simone Onneweer heeft zich bereid verklaard deze functie op 

zich te nemen en wordt als zodanig benoemd. Vier keer per jaar, vooraf-

gaand aan een toss-avond zal ze een bijeenkomst organiseren voor nieuwe 

leden en belangstellende leden over een bepaald onderwerp mbt de ver-

eniging. Marcel Bloothoofd heeft ter ondersteuning een bijzonder informa-

tief ABC voor de leden samengesteld en uitgebracht.      

8. Samenstelling Commissies en benoeming commissieleden. 

- Kantinecommissie: Mirella Rood (voorzitter), Amanda Langenberg 

(penningmeester), Marleen de Jong, Stefan Rood, Alex Bakker,                             

Simone Gerretsen (alleen ondersteunend) 

- Wedstrijd- en Toernooicommissie: Leo de Vries (voorzitter), Veronie 

Bloem, Janina Prins, Guido Mantel, Marijke Schouten, Mirjan Beets, 

Niels van Dijk. 

- Onderhoudscommissie: Paul de Jong (voorzitter), Cees Lof, Hein van der 

Zel, Jan Knol, Harry Vriend, Sjaak Takken, John Lakeman, Peter Booij. 

- Jeugdcommissie: Marcel Bloothoofd (voorzitter), Ivo Duijkers, Mariëlle 

Klaver, Sjoukje Hillarides. (VACATURES!) 

Bij jeugdactiviteiten zijn altijd veel handen nodig om alles goed te laten 

verlopen. Hulp van leden altijd zeer welkom / noodzakelijk. 

JE HOEFT ALS OUDER VAN JUNIORLID ZELF GEEN LID VAN TV SWAEGH 

TE ZIJN OM HAND EN SPAN DIENSTEN TE KUNNEN VERLENEN BIJ ACTI-

VITEITEN. 

- Commissie Communicatie: Hans van Westen (voorzitter), John Beem-

sterboer (nieuwsbrief). 

9. Verslag Kascontrole commissie, bestaande uit Gé Scholten en Cor Fraikin. 

De penningmeester,Simone Gerretsen, heeft het rapport dit jaar op eigen 

wijze vormgegeven. Volgens eigen zeggen is het zo in ieder geval voor haar 

zelf een stuk logischer en overzichtelijker geworden. Ze heeft zich de mate-

rie bijzonder goed eigen weten te maken en dat blijkt ook uit het verslag 

en alle details. Na het gesprek met de kascontrolecommissie zijn er nog en-

kele hele kleine aanpassingen gemaakt. Het geheel ziet er prima en gede-

gen uit en krijgt dan ook alle lof van de kascontrolecommissie en van de 

vergadering. 

Voor komend jaar bestaat de kascommissie uit Cor Fraikin en Hein van der 

Zel, reserve wordt Joop Schipper. 

10. De financiële situatie van de vereniging is gezond.  Aangezien er enerzijds 

nog een flinke hypotheek loopt tegen een hoge rente en anderzijds een 

groot kapitaal staat tegen lage rente, zal bekeken worden of een deel van 

de hypotheek, die overigens toch 30 november overgesloten moet wor-

den,  misschien beter afgelost kan worden. Wel voldoende kapitaal be-

schikbaar houden voor investeringen en onvoorziene omstandigheden op 

middelkorte termijn. 

De renovatie van de banen kon betaald worden uit de reserveringen. 

Op alle posten wordt keurig afgeschreven. 

Kantine-inkomsten zijn gestegen. 

Na reserveringen voor hekwerk, lampen, banen etc blijft er een groei van 

het kapitaal over van een kleine €7000. 

11. Rondvraag wordt uitgesteld tot na de verkiezing van de nieuwe voorzitter, 

zodat die evt opkomende punten verder mee kan nemen.     

12. Aangezien Marcel Bloothoofd zijn kandidatuur heeft teruggetrokken, blijft 

Guido Mantel als enige kandidaat over. Hij was destijds door Irene ge-

vraagd, omdat hij Zwager is en alles en iedereen kent en ze veel vertrou-

wen in hem heeft. De vergadering is het hier volkomen mee eens en Guido 

wordt door massale handopsteking verkozen tot Voorzitter Dagelijks Be-

stuur TV Swaegh. 



Irene overhandigt Guido de voorzittershamer en haalt bloemen en kado-

bonnen voor Guido, Hans en Agma om hen te bedanken voor hun voor-

zitterschappen van resp Wedstrijdcommissie, Jeugdcommissie en Redactie-

commissie. Irene wordt bedankt door Simone.  Guido bedankt Wim van 

Kerkwijk voor zijn vele werk voor de WTC. Ook de Jubileumcommissie 

wordt bedankt. 

 

13. Guido bedankt Irene en iedereen voor het in hem gestelde vertrouwen en 

zegt dat hij zich inderdaad  een echte Zwager  voelt en het dorp en de 

mensen kent. Hij hoopt dit voorzitterschap vele jaren te kunnen blijven 

doen. Hij zegt ook de nieuwbouwwijk Bangert en Oosterpolder bij de ver-

eniging te willen betrekken door het organiseren van een 

‘Stratentoernooi’.  Verder is hij (samen met Hans vW) 20 januari naar de 

voorlichtingsavond van de Dorpsveiling geweest en hoopt ook TV Swaegh 

met een project als veiling-doel verkozen te krijgen.  

RONDVRAAG: 

- Door een communicatiestoornis met de provider is de website vroegtij-

dig uit de lucht gehaald. De nieuwe website is in de maak en zal hopelijk 

op zeer korte termijn operationeel zijn. 

- Joke van der Gulik vraagt of de toernooidata alvast doorgemaild kunnen 

worden. Zal gebeuren. 

- Jos Vriend, zelf hoofdsponsor van het Swaegh Open, zowel in geld maar 

mn groot in natura (aankleding, t-shirts e.d.), ziet in de exploitatiereke-

ning sponsoring Swaegh Open onvolledigheid.  

- Jos Vriend heeft kapvergunning geregeld voor het kappen van de bo-

men rondom  

het entree-gebied. Hij stelt voor om in overleg met het bestuur te kijken 

naar herinrichtingsmogelijkheden van het hele entree-gebied met evt 

ook de mogelijkheid van het aanleggen van een Paddel-tennisbaan. 

Paddel-tennis is een vrij nieuwe vorm van racketsport, waarbij ook de 

muren onderdeel uitmaken van het spel. Het is een heel goede nieuwe 

impuls gebleken voor tennisverenigingen om het ledental op peil te 

houden. Punt van aandacht: geluidsoverlast voor de buren! 

- Jos V betreurt het dat de kantine vaak niet open is. Mirella Rood zegt 

dat de bereidheid van de leden terugloopt. Het was sowieso een moei-

lijk jaar voor de KC, door allemaal nieuwe gezichten, weinig ervaring dus 

met de kantine aangelegenheden en verder wat prive situaties. 

Zoals iedereen heeft kunnen lezen ligt er een heel nieuw plan t.a.v. 

taakdiensten, uitgaande van twee ipv drie bardiensten en twee keer 

een takenschema in het jaar (ipv één keer). We gaan het proberen met 

elkaar en proberen beter te handhaven. Kantinecommissie staat open 

voor vrijwilligers die extra diensten willen draaien. Financiële vergoe-

ding is van de baan. Bestuurs- en commissieleden doen ook allen veel 

meer, vergeleken met twee bardiensten en de vereniging wil niet begin-

nen aan vrijwilligersvergoeding. 

- Niek Reus zegt dat er met al die zachte winters eigenlijk het hele jaar 

door veel getennist wordt. Op maandagavonden moet ook in de winter 

afgehangen worden en kan men niet tussentijds in de kantine om een 

wachttijd te overbruggen en iets te drinken.  

- Nogmaals: VRIJWILLIGERS VOOR (extra) BARDIENSTEN WELKOM, ook 

voor 70+ 

- Diana Hoefs zei ook erg verontrust te zijn door het bericht dat de kanti-

ne misschien op donderdag gesloten zou blijven. 

- Soms is kantine gesloten, terwijl KC denkt dat er iemand dienst draait. 

Een week voor, en een dag voor de dienst ontvangt de dienst een herin-

neringsmail. Er zal een checklist voor de diensten komen. 

- John Beemsterboer wil meer bekendheid geven aan de mogelijkheden 

van het digitale afhangboard dat in de hal hangt. Ook vanaf thuis is hier 

via afhangbord.nl in te kijken. Voor afhangen zal men wel zelf naar het 

gebouw moeten blijven komen. 

- André Beemsterboer: hoewel er nu een kleine opleving van het ledental 

lijkt te zijn is over de termijn van de laatste 10 jaar wel degelijk een for-

se afname te zien. 

- Liza Beemsterboer vraagt of de naam van Swaegh Open nog gewijzigd 

is. Voorlopig blijft het Swaegh Open heten, met duidelijke aanduiding 

dat Jos Vriend hoofdsponsor is. 

- Herman Rood biedt aan om op Gijs te passen, als Guido moet vergade-

ren (Herman bedankt) 

- Jurian van Dijk heeft een vraag over de luidsprekerboxen. De geluidsin-

stallatie schijnt inmiddels verbeterd te zijn. 

- Marleen de Jong merkt op dat de toegangspoort niet goed uit zichzelf 

dicht valt. OHC zal er naar kijken. 

- Verena Machtel en Carla Bot kondigen het park-thema voor het ko-

mend seizoen aan: Toppers van Zwaag.  Het begrip kan heel breed inge-

vuld worden, toppertjes op allerlei gebied, en er zal veel bling-bling en 

glitter aan te pas komen.  Suggesties en materialen welkom! 

- Verena merkt op dat de Ladies NIght erg leuk was en dat ze hoopt dat 

het het komend jaar op een gunstiger datum valt en dat er meer dames 

kunnen komen. Staat gepland voor 21 mei 2016. 

14. Guido sluit om 21.15 u. de vergadering. De bubbels gaan al rond en we 

toosten op een sportief 2016. 

Vast te stellen in Algemene Ledenvergadering van januari 2017. 

Margriet van Gorp, Secretaris van bestuur TV Swaegh 

Zwaag, januari 2016 


